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Zwracam sig uprzejmq proSb4 w imieniu mieszkaric6w
Kazimierua Wielkiego o wymiang przestarzalej sieci cieplowniczej
w obrgbie ulic: Barska, I-anowa, Polna, l4 Pulku Piechoty , Zytnia.

Mieszkaricy obserwuj4,zwlaszczaw okresie zimowym jak bardzo jest
nieszczelna obecna sie6 ci

kt6rej poczqtek byl juz w 2016 roku ( UA.6733.6.2016).
W obecnej sy'tuacji gdy ceny energii cieplnej sq bardzo wysokie
ta inwestycja jest bardzo potrzebna na osiedlu Kazimierza Wielkiego.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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